
 

 

 

 

 

 

 
 
Verslag vergadering 30 oktober 2023  
 
In de tweede vergadering van de ouderraad spraken we over de thema-avond die elk jaar door de 
ouderraad wordt georganiseerd. Om te beginnen prikten we een datum voor deze avond, te weten 
woensdag 13 maart 2024. Vervolgens werd na inhoudelijk overleg het onderwerp bepaald: een avond over 
pubers en de verleidingen waarmee zij te maken hebben (denk aan gamen, social media, alcohol, roken, 
vapen en drugs) en hoe daar als ouders/verzorgers mee om te gaan.  
 
In deze vergadering stonden we ook kort stil bij het dinsdagrooster (40 minuten) en de starttijd en de duur 
PTA-toetsen voor havo 4/5 en vwo 4/5/6 (immers 50 of 100 minuten).  
 
Ook deze vergadering stonden we kort stil bij de ouderbijdrage en het moment waarop Ons Middelbaar 
Onderwijs (OMO) de verzoeken tot betaling van de vrijwillige ouderbijdrage verstuurt. De ouderraad pleit 
ervoor dat deze ruim voor de dure decembermaand verstuurd worden. Vorig jaar was Durendael om 
redenen later. De ouderraad ziet graag dat dit in dit schooljaar niet gebeurt. Bij dit onderwerp meldde de 
directeur dat hij op korte termijn met de plaatselijke Stichting Leergeld praat over betalingsproblematiek 
waarmee zij te maken hebben.  
 
Het grootste gedeelte van de vergadering werd besteed aan het onderwerp “smartphonebeleid vanaf 
2024”. Na discussie kwam de OR tot het volgende standpunt. De ouderraad is voorstander van het beleid 
waarin de mobiel thuis of in de kluis blijft. Zij pleit hiervoor omdat dit de afleiding van leerlingen vermindert, 
zowel tijdens de lessen als tussen de lessen door. Dit laatste heeft een positief effect op de leercurve. Ook 
denkt de raad dat dit een positieve bijdrage heeft op het onderling contact tussen leerlingen.  
De ouderraad begrijpt dat de medewerkers van de school het apparaat soms nodig hebben bij de uitvoering 
van hun werkzaamheden, maar pleit wel voor verantwoord gebruik door hen (geef het goede voorbeeld). De 
ouderraad vindt het ook belangrijk dat andere technologische ontwikkelingen worden gevolgd die misschien 
bijdragen aan een andere invulling van dit beleid. 


